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JORDI CORTADA I Coordinador de IANC a Alpicat

di

d'Alpicat i tothom que

t observar com des dels

cipals de la vila hi Pen-
gen estelades. Si hom s'hi fixa, no són unes

ãstelades qualsevol: cadascuna porta escrit

Lo resposta ho estot ocloporadorø.
Vam començar lentament, però poc a poc la gent

s'ha anat animant. Ara en portem dues-centes cin-

quanta i esperem que d'aquí als propers dies conti-

nuïn les comandes.
lopció de posar el nom no etd 

fed
obligado.
No. Però crec que no hi ha ningú ;;
que no hagi volgut. Totes Porten
el nom de pila del Padrío Padrina.

Com les pengeu?
Ho fem tot des de lAssemblea. Ca'

da nit, surten alguns voluntaris a p¡
penjar-les als fanals de les façanes. V
Amb un elevador, ProPietat d'un

dels socis, en pengem unes quan-

pràcticament.

Aquesto inÍciotívo és totolment
popular?
íntegrament. Tenim la sort que a

lAssemblea dAlpicat hi ha gent

molt diversa, de diferents oPcions

polítiques itambé gent que no mi-

lita enlloc. I això és bo, és un reflex del que està pas-

sant arreu.
Vostè és optimista pel que fo ol Procés?

Sí, ho hem de ser. lllLS ho demostrarem. I els resul-

tats del 27S també ho demostraran, que ho podem

ser. La resposta dels alpicatins n'és una mostra!

tes. El Jordi Nolla també està fent

molta feina. És qui ho ha endegat, ca

Comva sorgír'ta ídea de I'apodrinament?

Va ser d'un dels membres de IANC i vam decidir

provar-ho. Jo pensava que no funcionaria segur,

que ningú aniria a gastar-se cinc euros per penjar

una estelada. Fixa't la visió que vaig tenir! (riu)

LANC dAlpicat és molt
transversal; un reflex del

"No esperàvem tant d'èxit en

apadrinar una estelada"

amb lletres grans i majúscules

el nom d'algú: Alba, Gerard,

Pau... Aquestes banderes <ada
dia n'augmenta el nombre- són

fruit d'una iniciativa de I'ANC

d'Alpicat, que va decidir ende-
gar la campanya APodrtno uno

e telada. El coordinador de l'As'

semblea, Jordi Cortada (Lleida,

1977) ens explica com ha anat
tot plegat. Són a Facebook.

Des de quan es coordinador de

l4ssembleo?
El2072ja vaig començar a col'la-

borar des de lAssemblea de Lleida,

tot just fundada. El 2014 es va cre-

ar aquí a Alpicat, i de seguida en

vaig formar Part.
Quants socís sou?

Som unes trenta Persones.

que està passant


